
Informacja nr 4/2011 
o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie mi ędzy sesjami 
 
 W okresie od 22 marca do 18 kwietnia 2011 r. odbyła się VI sesja Rady oraz 6 posiedzeń 
komisji. 
 
1. Przewodnicz ący Rady: 
• przekazał radnym materiały sesyjne oraz ustalił porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej, 

• koordynował pracę Rady w okresie między sesjami. 
• objął honorowy patronat nad Turniejem BrydŜa Sportowego „Miedziana Kadź”, 
• uczestniczył w konferencji dyrektorów szkół i placówek poległych miastu odbywającej się 

w Szklarskiej Porębie. 
 
Przewodnicz ący przekazał 
 
Prezydentowi: 
– pismo mieszkańców os. Kopernik w sprawie skargi na Prezydenta Miasta Legnicy dotyczącej 

niepodjęcia budowy przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną przy Al. Piłsudskiego, 
– pismo w sprawie zmiany uchwały dotyczącej płatnego parkowania pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych w Legnicy, 
– pismo mieszkanki o udzielenie pomocy w przydziale mieszkania komunalnego.  
 
Ponadto , Przewodniczący Rady złoŜył wniosek do Ministra Spraw Zagranicznych i Administracji 
o ustalenie granic miasta Legnicy. 
 
2. Komisje Rady: 
 
Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej  odbyła posiedzenie, na którym: 
• przyjęła do akceptującej wiadomości informacje nt.: 

– Państwowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej o wykonawstwie szczepień ochronnych, 
– Działalności Pogotowia Ratunkowego w systemie ratownictwa medycznego – Szpitalny Oddział 

Ratunkowy. 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny odbyła posiedzenie, na którym: 
• zapoznała się z bazą lokalową i funkcjonowaniem ośrodków opiekuńczych przy 

ul. Anielewicza i KsięŜycowej w Legnicy oraz zapoznała się z informacją nt. Funkcjonowania 
ośrodków opiekuńczych z uwzględnieniem dostępu do miejsc w ośrodkach oraz przedłuŜania 
ich czasu pracy, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyła posiedzenie, którym: 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• przyjęła zmianę do planu pracy komisji na 2011 r. polegającą na zmianie terminów tematów 

posiedzeń; temat z lipca dot. TPN będzie omawiany we wrześnie br., temat z września 
dot. LPB omówiony zostanie na posiedzeniu w lipcu br. 

 
Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie, na którym: 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• przyjęła wraz z wnioskami protokoły kontroli w zakresie: 

� Realizacja zaleceń pokontrolnych przyjętych przez Komisję Rewizyjną po kontrolach 
w latach 2009-2010, 

� Analiza interpelacji i zapytań radnych w 2010 r. – przebieg i realizacja, 
� Oszczędności z tytułu termomodernizacji obiektów szkolnych w latach 2009-2010, 

• przedłuŜyła termin kontroli w zakresie „Współpraca gminy z organizacjami pozarządowymi 
w latach 2009-2010 – wymiar finansowy i funkcjonalny” do dnia 10 maja 2011 r. 

• przydzieliła zadania kontrolne w zakresie wykonania budŜetu miasta Legnicy za rok 2010. 
• zapoznała się z korespondencją. 
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Komisja Gospodarki odbyła posiedzenie, na którym:  
• zapoznała się z funkcjonowaniem składowiska odpadów komunalnych i oczyszczalnią ścieków 

w Legnicy oraz zapoznała się z informacją nt. funkcjonowania spółek z udziałem gminy- LPGK 
Spółka z o.o. i LPWiK S.A.  

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
 
Komisja Bud Ŝetu i Finansów  - odbyła posiedzenie, na którym: 
• pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z realizacji planu rzeczowo finansowego miasta 

Legnicy za rok 2010,  
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 
 
3. DyŜury radnych. 
Radni podczas dyŜurów przyjęli 12 interwencji mieszkańców, w tym 2 załatwili we własnym 
zakresie, pozostałe skierowano do Prezydenta Miasta celem rozpatrzenia.  
Interwencje dotyczyły:  
− przydzielenia mieszkania, 
− zwiększenia patroli StraŜy Miejskiej w okolicy Filii Politechniki Wrocławskiej –ul. Torowa, 
− uruchomienia przejścia dla pieszych przy ul. Horyzontalnej,  
− uciąŜliwej działalności firmy „EWITEX” przy ul. SzwoleŜerów, 
− udzielenia pomocy przy rewaloryzacji renty, 
− przyznania dodatku opiekuńczego, 
− uporządkowania terenów zielonych przy ul. Torowej, 
− zapewnienia bezpłatnej opieki nad 91 letnią osobą, 
− zanieczyszczania terenów zielonych przez psy, 
− przeprowadzenia remontu piaskownicy, 
− zmiany organizacji ruchu na ul. Kwiatkowskiego, 
− przydzielenia mieszkania na remont własny. 

 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radni złoŜyli ogółem 8 interpelacji, zapytań. 
 Interpelacje i zapytanie dotyczyły: 
- zalewania mieszkania podczas opadów deszczu, 
- nieterminowego opróŜniania pojemników na śmieci przy posesji na ul. Działkowej 36, 
- podania terminu naprawienia nawierzchni drogi ul. Pątnowskiej, 
- jakości sprzątania ulic przy pomocy mechanicznej zamiatarki, 
- uruchomienia przystanku MPK na ul. Poznańskiej – „Chemia”, 
- posprzątania zuŜytego betonu z ul. Grabowej, 
- zamontowania oświetlenia na ul. Przemkowskiej, 
- umoŜliwiania wykupu działki nr 163/3 ( obręb Bielany ). 
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